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Emne: Spørsmål om tannklinikken i Ulvik
Vedlegg: 
Eg ønskjer å stille følgjande spørsmål i fylkesutvalet 14.02;

I sak 6/16 vedtok Hordaland fylkesting at tannklinikken i Ulvik vert opprettholdt og at ny vurdering skulle
gjerast når kommunestruktur og oppgåver er avklart.

Eg er gjort kjend med at innbyggjarar frå Ulvik som må møte på Voss får beskjed at tannklinikken i Ulvik
skal leggjast ned og at den tannpleiaren som var i Ulvik vart flytta til Voss i Desember 2019.

Kva er status for tannklinikken i Ulvik i dag?
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